

MO10090016 | 17/10/23 - ind. B Rédacteur/Writer : S. ESMAN Page 1/1 NOTICE DE MISE EN OEUVRE ET D'INSTALLATION INSTRUCTION FOR INSTALLATION

Ferrure fixation boîtier | Enclosure bracket

KIT BRB-OF

MONTAGE FINAL COMPLETE ASSEMBLY



Le kit BRB-OF comprend 1 bride BRB-OF **1**, 2 entretoises tubulaires et 2 boulons pour fixation sur la BR 2/12 (non incluse).

protection d'épissure (BPE) à 4 points de fixation.

Ce kit est utilisé dans le cadre de la fixation d'un boîtier de

Ce produit vient compléter le MALICOIL-OF et la BR 2/12.

1. Montage des ferrures sur le boîtier de protection d'épissures BPE

- 1.1. Fixer la ferrure BRB-OF sur les deux points de fixation hauts du BPE avec les visseries adaptées au boitier (non fournies), dans la position indiquée sur le schéma.
- 1.2. Fixer la ferrure BRB-OF ② sur les deux points de fixation bas du BPE avec les visseries adaptées (non fournies), dans la position indiquée sur le schéma.

2. Fixation du boîtier BPE

- 2.1. Positionner la bride ② au niveau des deux trous de fixation du corps du MALICOIL-OF.
- 2.2. Insérer les deux vis de fixation de la bride ② avec deux rondelles par l'arrière des trous du corps du MALICOIL-OF, insérer à l'avant deux rondelles et serrer les deux écrous papillons sur la bride ②.
- 2.3. Rebuter les deux boulons livrés avec la bride BR 2/12 €.
- 2.4. Insérer la bride BR 2/12 **⑤** en face de la bride BRB-OF **⑥** en la positionnant à l'arrière de la branche supérieure du MALICOIL- OF.

3. Fixation de la bride sur poteau

Fixer la bride BR 2/12 • au poteau avec une bande de feuillard (non fourni).

The enclosure bracket kit includes 1 bracket BRB-OF **①**, 2 tubular spacers and 2 bolts to fix the BR 2/12 (not included).

This kit is used to fix a protection splice enclosure (BPE) with 4 fixing points.

This product completes the MALICOIL-OF and the BR 2/12.

1. Mounting of the bracket on the splice enclosure BPE

- 1.1. Fix the bracket BRB-OF on the two high fixing points of the splice enclosure BPE with adapted screws (not supplied), in the position indicated on the scheme.
- 1.2. Fix the bracket BRB-OF ② on the two low fixing points of the splice enclosure BPE with adapted screws (not supplied), in the position indicated on the scheme.

2. Mounting of the spice enclosure BPE

- 2.1. Position the bracket ② at the level of the two attachment holes of the MALICOIL-OF body.
- 2.2. Insert the two fixing screws of the bracket ② with two washers through the back of the holes of the MALICOIL-OF body, insert two washers in front and tighten the two wing nuts on the bracket ②.
- 2.3. Reject the two bolts delivered with the BR 2/12 6.
- 2.4. Insert the bracket **⑤** BR 2/12 in front of the bracket BRB- OF **⑥** positioning it at the back of the upper branch of the MALICOIL- OF.
- 2.5. Assemble the bracket BRB-OF and the bracket BR 2/12 using the two bolts delivered with the KIT BRB-OF by inserting the tubular spacers between the two pieces, then tighten the wing nuts and the two washers.

3. Fixing of the bracket on the pole

Fix the bracket BR 2/12 **6** on the pole with one strap (not supplied).

